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I samband med hantering av bland annat Kommunfullmäktigeuppdrag samt diverse motioner kring 

Saltemads camping, fattade kommunstyrelsen beslut 2019-02-17 om följande skrivelse, 

 

”Risken att inte ha tillgång till den strategiskt viktiga mark som Saltemad ligger på, eller att få 

tillgång till marken men till en mycket hög kostnad, gör att uppdraget är svårt att genomföra.” 

 

Vidare uttalade Ulf Olsson (S) följande kring ämnet, 

 

”Det behöver inte nödvändigtvis vara läge för camping här i all framtid. Utan det kan finnas skäl för 

Borås Stad att se om det finns andra alternativa lägen som kan vara lämpliga för en camping […]” 

 

Sverigedemokraterna delar uppfattningen om att området mycket troligt kan vara av strategisk 

karaktär, samt att det kan finnas andra, bättre lämpade platser, för att bedriva campingverksamhet. 

Vi vill därmed aktualisera frågan och uppdra avdelningen för Strategisk samhällsplanering att 

undersöka frågan vidare. Med tanke på att ärendehantering, detaljplanering och byggnation kan 

fördröja ett sådant projekt i flera år så bedömer vi att frågan bör väckas idag. 

 

Till följd av ovanstående information föreslår Sverigedemokraterna kommunstyrelsen besluta, 

 

Att Kommunstyrelsen uppdrar stadsledningskontoret att utreda ett alternativt område för 

campingverksamhet i Borås Stad. 

 

Att Kommunstyrelsen uppdrar stadsledningskontoret att utreda alternativa 

användningsområden vid ett scenario där campingverksamheten flyttar. 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

Andreas Exner (SD)  Björn Qvarnström (SD) 

Kommunalråd   Ersättare, kommunstyrelsen 


